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Rada Miejska w Serocku 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej 

Protokół 3/2024 

Posiedzenie w dniu 11 czerwca 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

Obrady rozpoczęto 11 czerwca 2024 r. o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:05 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 Radnych. 

Obecni: 

1. Magdalena Jakubowska-Gniadek 

2. Iwona Kolon-Pierzchała 

3. Teresa Krzyczkowska 

4. Józef Lutomirski 

5. Marzena Nowakowska 

6. Aneta Rogucka 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek otworzyła posiedzenie Komisji, 

powitała wszystkich zebranych, sprawdziła kworum i stwierdziła, że w posiedzeniu bierze udział 

5 radnych, co stanowi kworum, przy którym Komisja może podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Przestrzennej na rok 2024. 

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek poinformowała, że Przewodniczący 

Rady przekazał do Komisji pismo mieszkańców dot. ul. Krasińskiego w Serocku i zaproponowała 

ujęcie pisma jako 2. punkt porządku obrad. Przedstawiła nowy rozszerzony porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Zapoznanie się z pismem mieszkańców dot. ul. Krasińskiego w Serocku. 

3. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Przestrzennej na rok 2024. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia. 
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Głosowano w sprawie 
Zmiana porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne 
ZA (5) 

Magdalena Jakubowska-Gniadek, Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Marzena 

Nowakowska, Aneta Rogucka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

 

NIEOBECNI (1) 

Józef Lutomirski 
 

2. Zapoznanie się z pismem mieszkańców dot. ul. Krasińskiego w Serocku. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek poinformowała, że wpłynęło pismo 

mieszkańców ul. Krasińskiego w Serocku z prośbą o uporządkowanie i odnowienie nawierzchni  

i jej poprawienie. Wyjaśniła, że ulica nie jest przewidziana do remontu w obecnym budżecie na 

2024 r. Poinformowała następnie, że była na wskazanej ulicy, zrobiła zdjęcia i jej zdaniem stan 

ulicy nie jest tragiczny, wskazała natomiast na problemy z wjazdem oraz niebezpieczne 

skrzyżowanie.  

Radna Aneta Rogucka zapytała o status drogi oraz, czy była nawożona i równana. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek wyjaśniła, że rozmawiała  

z mieszkańcem, który poinformował, że mieszkańcy 18 lat walczą o naprawę drogi, która według 

nich jest w tragicznym stanie. Podała kolejno, że zaproponowała jako punkt planu pracy Komisji 

w lipcu objazd dróg, wobec czego wskazała, że należy umówić się z mieszkańcem piszącym pismo 

i w lipcu spotkać się na drodze. 

Radna Iwona Kolon-Pierzchała zapytała o dotychczasowe zasady objazdu dróg. 

 

Radna Aneta Rogucka podała, że objazdy były głównie na wiosnę i we współpracy z sołtysami, 

natomiast w Serocku należy skontaktować się z radnym z danego okręgu. 

Radna Iwona Kolon-Pierzchała wskazała na potrzebę ustalenia konkretnych tras do objazdu  

i wykonanie oficjalnego przeglądu danych dróg.   

Radna Teresa Krzyczkowska wskazała na potrzebę kontaktu z sołtysami, którzy znają swoje wsie 

i wskażą potrzeby drogowe oraz z dyrektorem MGZGK, który zna sprawy i stan dróg. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek powiedziała, że skontaktuje się  

z sołtysami na najbliższej sesji w kwestii przygotowania wykazu dróg.  
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Radna Aneta Rogucka dodała, że dyrektor wraz ze swoim pracownikiem oraz z Komisją Rolnictwa 

robili objazd gminy pod kątem stanu dróg. 

Radna Iwona Kolon-Pierzchała wobec ponownego wskazania Przewodniczącej Komisji, że temat 

omawianej drogi będzie przeanalizowany w lipcu podczas objazdu dróg, przypomniała, że zaczyna 

się okres urlopowy, wobec czego należałoby jak najszybciej zaplanować termin. 

Radna Aneta Rogucka wobec powyższego zaproponowała sprawdzenie teraz wyłącznie 

omawianej drogi, a objazd gminy zaplanować w późniejszym terminie. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek zaproponowała kontakt z p. 

Sławomirem Czerwińskim – z Radnym z danego okręgu i zapytała o odpowiedź dla 

Przewodniczącego Rady. 

Radna Iwona Kolon-Pierzchała zaproponowała poinformowanie Przewodniczego Rady o tym,  

że Komisja rozpatrywała pismo i obecnie jest ustalany termin wizji lokalnej w celu sprawdzenia 

stanu drogi.  

 

3. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Przestrzennej na rok 2024. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek zaproponowała następujący plan pracy 

Komisji: 

Termin Zadania  Opiniowanie Sprawy różne uwagi 

11 czerwca Opracowanie i 
przyjęcie planu 
pracy komisji na 
drugą połowę  
2024 roku 

 Pismo od 
mieszkańców  
ul. Krasińskiego  
w Serocku  
(w załączniku) 

 

Lipiec  Objazd dróg, 
szczególnie 
remontowanych 
obecnie, 
utwardzanych i 
gruntowych 

Opiniowanie 
projektów 
Uchwał będących 
w kompetencji 
Komisji 

  

Sierpień Przygotowanie 
wniosków do 
budżetu Gminy  

Opiniowanie 
projektów 
Uchwał będących 
w kompetencji 
Komisji 

  

Wrzesień  Spotkanie z 
pracownikiem 
Referatu Ochrony 
Środowiska, 
Rolnictwa i 
Leśnictwa w 

Opiniowanie 
projektów 
Uchwał będących 
w kompetencji 
Komisji 

  



4 
 

sprawie 
aktualnych spraw 
dotyczących 
ochrony 
środowiska i 
pomników 
przyrody 

Październik Spotkanie z 
przedstawicielami 
Izb Rolniczych z 
terenu Gminy i 
omówienie spraw 
związanych z 
Doradztwem 
Rolniczym na 
terenie Gminy 

Opiniowanie 
projektów 
Uchwał będących 
w kompetencji 
Komisji 

  

Listopad Opiniowanie 
Planu Budżetu na 
rok 2025 w 
tematach 
dotyczących 
zadań Komisji  

Opiniowanie 
projektów 
Uchwał będących 
w kompetencji 
Komisji 

  

Grudzień  Podsumowanie 
pracy komisji w 
drugiej połowie 
2024 roku i 
ustalenia planu 
pracy Komisji na 
rok 2025 

Opiniowanie 
projektów 
Uchwał będących 
w kompetencji 
Komisji 

  

 

Radna Iwona Kolon-Pierzchała wskazała na okres urlopowy, kolejno na fundusz sołecki i związane 

z tym spotkania sołeckie oraz sporządzenie planu do budżetu na kolejny rok. Zaproponowała 

szybki kontakt z panem dyrektorem Mirosławem Smutkiewiczem w sprawie umówienia się na 

objazd gminy. 

Radna Teresa Krzyczkowska wyjaśniła, że objazd dróg trwał jeden dzień i wnioski z tego działania 

trafiały jako propozycje do budżetu na kolejny rok. 

Radna Aneta Rogucka przypomniała o trwających wyborach sołeckich. 

Panie Radne dyskutowały nad zmianami kolejności spraw w planie pracy, rozmawiały również  

o liczbie rolników w gminie, o izbie rolniczej i przedstawicielach izby oraz o kompetencji i zakresie 

zadań Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej. 

Radna Iwona Kolon-Pierzchała podała, że na wczorajszym spotkaniu w Ludwinowie Dębskim 

podjęto temat posiadania dużej ilości psów przez jedną z mieszkanek i przypomniała, że również 

w Ludwinowie Zegrzyńskim była podobna sytuacja. Zapytała, czy sprawa została wyjaśniona  

i wspomniała, że temat uciążliwości oraz złych warunków przetrzymywania psów był poruszany 
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na sesji Rady. Podkreśliła, że podobnie dzieje się w Izbicy. Wyjaśniała też, że informowała 

mieszkańców, że w przypadku uciążliwości w powyższych sytuacjach, sprawy należy zgłaszać do 

straży miejskiej. 

Radna Teresa Krzyczkowska dodała, że mieszkańcy skarżyli się na uciążliwość ze strony sporej 

liczby zwierząt. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek wyjaśniła, że w Ludwinowie 

Zegrzyńskim istnieje fundacja opiekująca się zwierzętami. Podsumowała, że wobec powyżej 

zgłaszanych uwag, temat zgodnie z planem pracy powinien zostać omówiony podczas 

wrześniowego spotkania z pracownikiem Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. 

Plan pracy zaproponowany przez Przewodniczącą Komisji został przyjęty bez zmian. 

4. Sprawy różne. 

Nie zgłoszono spraw różnych. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek  stwierdziła wyczerpanie porządku 

obrad i zamknęła posiedzenie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Przestrzennej. 

  

 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa,  

Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej 

 

Magdalena Jakubowska-Gniadek 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Anna Brus 


